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 הצעה לסדר: הגברת השקיפות בישיבות המועצה 

 

אנו רואים בחיוב רב את מעורבות התושבים בהחלטות העירייה ובכלל זה בישיבות   .1

מועצת העיר. יותר ויותר מביעים עניין בישיבות המועצה ובהחלטות שמתקבלות במועצה 

 ומשפיעות על חיי כולנו.  

מאחר וכולנו הדגשנו לאורך כל מערכת הבחירות את החשיבות בשקיפות אנו סבורים  .2

  !  שהגיע הזמן לתרגם את ההבטחות למעשה ולקדם יותר שקיפות בישיבות המועצה

 מועצת העיר מחליטה:  .3

 

עיריית רחובות רואה חשיבות בהעלאת השקיפות בעבודתה בכלל   ״

סדר היום החל מישיבת המועצה הקרובה לכן ובפרט  ישיבות המועצה וב

באופן  והנספחים יועלהחומרים הנלווים והמלא של ישיבות המועצה, כולל 

עוד לפני ישיבת  לציבור לעיון  ניםזמי  ומסודר לאתר העירייה ויהי

  .״המועצה
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 חברי סיעת "רחובות אחת" 
 
 
 
 
 יוליה קפלן                     שאול צגהון          דניאלה בש                 יניב מרקוביץ'   

 

 

 העתקים: 

 חברי מועצת העיר 

 סמנכ"ל ומרכז ישיבות המועצה   –מר צביקה מדהלה 


